
ASSEMBLEA DEL 

GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE GECT GO

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)”

VERBALE N. 12 DD. 10 novembre 2014

Il giorno 10 novembre 2014 alle ore 12.15 nella Sala del Consiglio comunale del Comune di Gorizia, piazza
Municipio 1 si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno:

1. Approvazione verbali dd. 4/8/2014 e 30/9/2014;

2. Approvazione del Piano finanziario per l’anno 2015;

3. Varie ed eventuali.

Presenti:

Partecipano alla seduta:
Sandra SODINI, direttrice del GECT GO,
Ettore ROMOLI, sindaco del Comune di Gorizia,
Matej ARČON, sindaco del Comune di Nova Gorica,
Milan TURK, sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba,
Črtomir ŠPACAPAN, direttore RRA-sP
Aljoša SOSOL, collaboratore del GECT GO
Tanja CURTO, funzionario Comune di Gorizia
Nika SIMONITI JENKO, funzionario Comune citta' di Nova Gorica
Anita MANFREDA, Comune di Šempeter-Vrtojba
Roberto SARTORI, Vicesindaco Comune di Gorizia

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) A
Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P
Giuseppe FIANNACCA (Comune di Gorizia) P
Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P
Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P
Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P
Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) P
Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P
Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P
P: presente
A: assente

 



Il  presidente  dell’Assemblea  Robert  Golob  apre  i  lavori  della  XII  seduta  dell’Assemblea  del  GECT GO
salutando i presenti e illustrando l’ordine del giorno, in merito al quale non vengono sollevate osservazioni.

Ad 1)

Approvazione verbali dd. 4/8/2014 e 30/9/2014.

L'Assemblea approva all'unanimità i verbali.

Ad 2)

Approvazione del Piano finanziario per l’anno 2015.

Il  Direttore  Sodini  illustra  i  documenti  di  bilancio,  ricordando  gli  ultimi  sviluppi  del  finanziamento  di  €
10.000.000 proposto per i due progetti  del GECT, che segna l'inizio di un percorso congiunto con nuovi
progetti, per i quali ora il GECT deve porre le basi per una struttura gestionale e operativa efficace, creando
al suo interno due task force transfrontaliere di alte specializzazioni per lo sviluppo dei progetti stessi. Con le
economie avute negli anni 2013 e 2014 si propone per il 2015 di confermare l'attuale figura del coordinatore
e di istituire una nuova figura ad alta specializzazione da affiancare al Direttore. Nel totale i costi previsti per
l'anno 2015 ammontano a 75.800€.

Il Vicepresidente Medeot rileva che il documento proposto è già un piano operativo per il GECT, che va a
coronare gli sforzi fatti sinora, anche con costi relativamente modesti. Le due task force transfrontaliere che
verranno create saranno lo strumento utile per raggiungere al più presto gli obiettivi. Sottolinea che i due
programmi proposti dovranno essere sviluppati in maniera organica fino al 2020 per il turismo, la cultura,
l'energia e i trasporti per cercare di dare un nuovo sviluppo socioeconomico al nostro territorio.

Il Presidente Golob sottolinea che si è passati ad una struttura di tipo operativo. Partendo dal lavoro dei
Comitati che hanno raccolto le informazioni si passerà ora alle due task force di tecnici che gestiranno la
fase progettuale ed esecutiva dei progetti, restando comunque sempre sotto la regia dei Comitati. Ricorda
che l'Assemblea è sempre invitata ad unirsi al lavoro dei Comitati. I professionisti che faranno parte delle
task force saranno ancora degli esterni, anche se ci si attende che per l'anno 2016 il GECT possa crescere
ancora ampliando e professionalizzando la propria struttura.

Livio Semolič ricorda che sta per cominciare un nuovo periodo di lavoro con le strutture dei Comuni, il che
rende necessario coordinare i diversi livelli di gestione. E' di vitale importanza arrivare il prima possibile a
creare delle sinergie concrete in modo da non lavorare sfasati. Chiede ai sindaci di sostenere il lavoro del
GECT  anche  e  soprattutto  all'interno  delle  proprie  strutture.  Comunica  ai  presenti  che  la  Facoltà  di
Architettura ha ribadito la propria collaborazione ed il proprio supporto al GECT, mettendo a disposizione
gratuitamente giovani esperti.

Robert Žerjal concorda con quanto espresso in precedenza nella discussione e si augura che anche in futuro
i progetti puntino all'integrazione e miglioramento del nostro territorio e alla soluzione dei problemi comuni –
solo così potranno avere successo poiché tutti  e tre i  soggetti  da ambedue le parti  del  confine saranno
adeguatamente motivati. Ritiene che le proposte di cui al punto 6) debbano venir formulate in maniera più
aperta in modo da poter essere integrate e conformi a quanto previsto dalla nova programmazione 2014-20
e che vengano aggiunte anche iniziative a livello turistico e culturale.

Il Presidente Golob assicura che nell'ambito del progetto per lo sport potranno venir realizzate diverse tra le
iniziative proposte.

Andreja Trojar Lapanja ritiene si debba inserire nei progetti anche delle iniziative di carattere sociale, nonché
individuare, oltre ai rappresentanti delle aziende sanitarie, anche dei rappresentanti dei Comuni (per MONG
Marjeta Saksida). Ritiene altresì che il GECT debba cercare fondi per progetti che interessano anche altre
tematiche oltre a quelle già finanziate.

Bernardo Spazzapan chiede come verrà selezionata la figura altamente specializzata prevista a bilancio,
sottolineando che si dovrebbe cercare da ambedue le  parti  del  confine una persona che conosca sia lo
sloveno che l'italiano.

Il Direttore Sodini spiega che la figura prevista lavorerà a stretto contatto con il Direttore e i suoi compiti
saranno di contatto diretto con l'UE e dovrà aver esperienza nella gestione dei fondi per programmi di un



valore di  almeno 40 - 60.000.000,00 di  euro.  Pertanto,  non sarà una figura di  coordinamento come già
presente nella struttura del GECT bensì un'alta specializzazione che lavorerà a fianco del Direttore e dovrà
conoscere assolutamente bene la lingua inglese oltre avere l'esperienza già citata. 

Črtomir  Špacapan  si  congratula  per  gli  importanti  obiettivi  raggiunti,  rammaricandosi  del  mancato
finanziamento del progetto sui trasporti. Il GECT potrebbe venir inserito come partner in un progetto per lo
sviluppo dell'ex area doganale di Vertoiba. 

Miran Müllner ritiene di particolare importanza coordinare in maniera adeguata i soggetti che svilupperanno il
progetto sulla sanità, visto anche il cambio dei vertici presso l'ospedale di San Pietro.

Il Presidente Golob ricorda che nella struttura stessa delle due task force sono previsti rappresentanti delle
istituzioni sanitarie, si è solamente in attesa che i nuovi vertici dell'ospedale sloveno chiariscano la propria
posizione. Chi vule entrare nel GECT solo per proteggere il proprio orticello non è il benvenuto e purtroppo
persone così si trovano ovunque, come si trovano anche persone di qualità e di buona volontà.

Il Direttore Sodini spiega i flussi informativi e organizzativi dell'organigramma del GECT, che richiederà sia
personale amministrativo che specifiche professionalità all'interno degli enti coinvolti.

Zdenko Šibav ribadisce la propria proposta di includere nel progetto per la sanità anche la struttura per gli
invalidi di Stara Gora, visto che il protocollo siglato lo consente.

Il Direttore Sodini ribadisce che il piano finanziario per il 2015 è focalizzato sulla struttura per utilizzare al
meglio  il  maxifinanziamento  di  10  milioni  di  euro.  Ovviamente  resta  fermo  e  valido  tutto  ciò  che  si  è
approvato nelle passate relazioni nonché il lavoro dei comitati. La nuova struttura è in integrazione a quanto
fatto e operativo sinora.

Boris Nemec ritiene che si dovranno trovare nuovi mezzi per poter finanziare la collaborazione tra le tre
università presenti sul territorio in modo da poter attrarre un maggior numero di studenti. Similmente, per
l'area sanitaria sarebbe di primaria importanza creare dei centri per le urgenze sanitarie, che forse avrebbero
un  percorso  amministrativo  più  semplice  del  punto  nascita.  Ritiene  che  bisognerà  prestare  particolare
attenzione a utilizzare al meglio i fondi ricevuti.

Giuseppe Fiannacca ricorda i progetti a carattere energetico e ambientale proposti a suo tempo, anche se
avranno bisogno di un supporto economico piuttosto pesante e si augura che non vengano messi in disparte
ma portati avanti alla pari degli altri.

Il  Presidente  Golob  ribadisce  che  se  si  vorrà  partecipare  ai  programmi  che  finanziano  il  campo
dell'energetica è di vitale importanza raccogliere i dati  del territorio,  cosa che si sta già facendo con un
progetto in corso che porterà alla stesura del SEAP (Sustainable Energy Action Plan - Piano d'Azione per
l'Energia Sostenibile) e che sarà la base per poter proporre la propria candidatura. 

Tomaž Slokar concorda con quanto espresso da Fiannacca. Oltre al piano finanziario del 2015 che prevede
per  il  GECT  i  costi  di  natura  amministrativa/operativa  ritiene  sarebbe  utile  predisporre  uno  schema
finanziario di tutti i progetti per avere un'idea più chiara del ruolio del GECT. Propone di inserie anche una
parte a carattere storico nel progetto Isonzo-Soča.

Il  Presidente Golob chiede al Presidente del Collegio dei Revisori  se ha qualcosa da aggiungere.  Nulla.
Mette pertanto ai voti il Piano finanziario per l’anno 2015, che viene approvato all'unanimità.

Ad 3)

Varie ed eventuali

Bernardo Spazzapan chiede se vi siano stati sviluppi o nuovi componenti dei Comitati, dato che era emerso
un interesse specifico in  tal senso,  p.es. il  discorso sanità potrebbe interessare altri  comuni.  Dichiara di
essere stato contattato da un comune delle Valli con la richiesta di verificare se comuni di altre provincie
possono entrare a far parte del GECT.

Il Presidente Golob riferisce di aver avuto più richieste da ambedue le parti del confine. Finora si è cercato di
lavorare  in  un nucleo ristretto proprio  per  essere snelli  e  concreti,  forse quando si avranno dei  progetti
approvati definitivamente si potrà pensare a qualche membro associato.



Milan Turk chiarisce che p.es. nel progetto per la sanità è stata inserita anche la locale Azienda sanitaria che
è fondata da sei comuni e quindi già rappresenta anche i territori vicini. Non esclude eventuali ampliamenti
futuri.

Andreja Trojar Lapanja illustra un'iniziativa del Comune città di Nova Gorica, che nel 2015 coorganizzerà un
congresso delle facoltà europee di architettura. Se il congresso si terrà a Nova Gorica propone che in quella
sede venga presentato anche il GECT GO come buona prassi di progettazione comune, utilizzo del territorio
e gestione comune. L'inizitiva sarà ottima sia come promozione che come luogo dove poter trovare nuove
soluzioni e allenze.

Il Presidente Golob appoggia la proposta.

Boris Nemec ricorda ai presenti che il 26 novembre si terrà un convegno a Nova Gorica dal titolo “Bilinguism
matters” dove verrà presentato anche il GECT.

Livio  Semolič  ritiene che il  GECT debba esprimersi formalmente sui  ritardi  del  nuovo programma Italia-
Slovenia 2014-20.

Il  Direttore Sodini  ritiene che si possa inviare una nota alla  Commissione UE, che è l'autorità  massima,
chiedendole di intercedere tra le relazioni dei due paesi.

I lavori terminano alle ore 13.15.

Letto, firmato e sottoscritto

Il Presidente dell'Assemblea

Robert Golob



SKUPŠČINA 

EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE EZTS
GO

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)”

ZAPISNIK ŠT. 12 z dne 10. novembra 2014

Dne 10.  novembra  2014  ob  12.15  je  v  dvorani  občinskega  sveta  Občine  Gorica,  na  trgu  Municipio  1,
potekala seja skupščine EZTS GO z naslednjim dnevnim redom:

1. Potrditev zapisnikov z dne 4. 8. 2014 in 30. 9. 2014;

2. Odobritev finančnega načrta za leto 2015;

3. Razno.

Prisotni člani:

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) O
Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P
Giuseppe FIANNACCA (Comune di Gorizia) P
Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P
Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P
Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P
Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) P
Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P
Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P
P: prisoten
O: odsoten

Ostali udeleženci seje:
Sandra SODINI, direktorica EZTS GO,
Ettore ROMOLI, župan Občine Gorica,
Matej ARČON, župan Mestne občine Nova Gorica,
Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba,
Črtomir ŠPACAPAN, direktor RRA-SP,
Aljoša SOSOL, sodelavec EZTS GO,
Tanja CURTO, Občina Gorica,
Nika SIMONITI JENKO, Mestna občina Nova Gorica,
Anita MANFREDA, Občina Šempeter-Vrtojba,



Roberto SARTORI, podžupan Občine Gorica.

Predsednik skupščine Robert  Golob otvori  dvanajsto sejo skupščine EZTS GO z uvodnim pozdravom in
napovedjo dnevnega reda, glede katerega ni pripomb.

Ad 1)

Potrditev zapisnikov z dne 4. 8. 2014 in 30. 9. 2014

Skupščina soglasno sprejme zapisnika.

Ad 2)

Odobritev finančnega načrta za leto 2015

Direktorica  Sodini  predstavi  proračunske dokumente  in  zadnje  stanje  financiranja  v  višini  10.000.000 €,
predlaganega za dva projekta EZTS, kar označuje začetek skupne poti z novimi projekti, v okviru katerih
mora EZTS sedaj  pripraviti  podlago  za  učinkovito  upravno  in  operativno  strukturo  ter  znotraj  združenja
ustvariti dve visoko specializirani čezmejni delovni skupini za razvoj teh projektov. Glede na finančno stanje
iz leta 2013 in 2014 se za leto 2015 predlaga potrditev trenutnega koordinatorja in uvedbo novega visoko
specializiranega delovnega mesta za podporo direktorici. Skupni stroški, predvideni za leto 2015, znašajo
75.800 €.

Podpredsednik  Medeot  pove,  da  je  predlagan  dokument  že  operativni  načrt  za  EZTS,  ki  bo  okronal
dosedanja prizadevanja, tudi z razmeroma nizkimi stroški. S pomočjo ustvarjenih čezmejnih delovnih skupin
bodo cilji lahko prej doseženi. Poudari, da je predlagana programa treba razviti do leta 2020 kot celoto na
področju turizma, kulture, energije in prometa, da se našemu območju da nov družbeno-ekonomski zagon.

Predsednik  Golob  poudari,  da  je  prišlo  do  prehoda  na  operativno  strukturo.  Od  odborov,  ki  so  zbirali
informacije,  se je  sedaj  prešlo  na  dve  strokovni  delovni  skupini,  ki  bodo  upravljale  fazo  načrtovanja  in
izvedbe projektov, a še vedno pod nadzorom odborov. Opozori, da mora biti skupščina vedno povezana z
delom odborov. Strokovnjaki, ki bodo del delovne skupine, bodo še vedno zunanji sodelavci, čeprav lahko po
pričakovanjih za leto 2016 EZTS lastno strukturo še dodatno razširi in profesionalizira.

Livio  Semolič  opozori,  da se bo začelo  novo obdobje dela z občinskimi strukturami, za  kar je potrebno
usklajevanje različnih ravni upravljanja. Zelo pomembno je, da se čim prej ustvarijo sinergije, da ne bi prišlo
do neusklajenega dela.  Župane prosi,  da podprejo  delo EZTS tudi  in  predvsem znotraj  lastnih  struktur.
Udeležencem sporoči, da je Fakulteta za arhitekturo potrdila svoje sodelovanje in podporo združenju EZTS s
tem, da bo brezplačno zagotovila mlade strokovnjake. 

Robert Žerjal se strinja s tem, kar je bilo povedano med razpravo in upa, da bodo projekti tudi v bodoče
usmerjeni v povezovanje in izboljšanje našega območja ter reševanje skupnih problemov – zgolj  tako so
lahko uspešni, saj bodo vse tri občine z obeh strani meje primerno motivirane. Meni, da je predloge iz 6.
točke potrebno oblikovati na bolj odprt način, tako da se lahko povežejo in uskladijo z novimi programi 2014-
20 ter dodajo tudi pobude s področja turizma in kulture.

Predsednik Golob zagotovi, da bodo v okviru športnega projekta lahko izvedene mnoge izmed predlaganih
pobud.

Andreja  Trojar  Lapanja  meni,  da  je  v  projekte  treba  vključiti  tudi  pobude  socialne  narave,  poleg
predstavnikov zdravstvenih ustanov pa imenovati tudi predstavnike občin (Marjeta Saksida za MONG). Prav
tako je mnenja, da mora EZTS, poleg tistih, ki so že financirana, iskati sredstva tudi za projekte v zvezi z
drugimi področji.

Bernardo  Spazzapan  vpraša,  kako bo  izbran  visoko specializiran  sodelavec,  predviden  v  proračunu,  in
poudari, da je na obeh straneh meje potrebno iskati osebo, ki zna tako slovensko kot italijansko.

Direktorica Sodini razloži, da bo predvidena oseba delala v tesnem sodelovanju s samo direktorico, njene
naloge bodo neposredno povezane z EU, morala pa bo imeti izkušnje z upravljanjem skladov za programe v
vrednosti najmanj 40 - 60.000.000,00 evrov. Ne bo šlo torej za koordinatorja, ki je že prisoten v strukturi
EZTS, temveč za visoko specializirano osebo, ki bo delala skupaj z direktorico,  morala pa bo imeti  zelo
dobro znanje angleščine ter omenjene izkušnje. 



Črtomir Špacapan pozdravlja dosežene pomembne cilje, obžaluje pa, da ni bil financiran projekt v zvezi s
prometom. EZTS je treba kot partnerja vključiti v projekt za razvoj nekdanjega carinskega območja Vrtojba.  

Miran Müllner meni, da je zelo pomembno ustrezno uskladiti subjekte, ki razvijajo zdravstveni projekt, tudi
glede na menjavo vodstva v šempetrski bolnišnici.

Predsednik Golob opomni, da so v isti strukturi obeh delovnih skupin predvideni predstavniki zdravstvenih
ustanov, pričakuje se samo še, da novo vodstvo slovenske bolnišnice izrazi svoje stališče. Kdor želi vstopiti v
EZTS zgolj zaradi zaščite lastnih interesov, ni dobrodošel, in žal so takšne osebe povsod, najdemo pa tudi
sposobne in dobronamerne ljudi.  

Direktorica Sodini razloži podatke iz organigrama EZTS, ki bo zajemal tako administrativno osebje kot tudi
specifične poklice znotraj vključenih ustanov.

Zdenko Šibav izpostavi lasten predlog o tem, da se v zdravstveni projekt vključi tudi Oddelek za invalidno
mladino Stara Gora, če protokol to dopušča.

Direktorica Sodini poudari, da je finančni načrt za leto 2015 usmerjen v strukturo, da se čim bolj izkoristijo
maksimalna  sredstva  v  višini  10  milijonov  evrov.  Vsekakor  še  naprej  velja  vse,  kar  je  bilo  sprejeto  v
preteklosti, kot tudi delo odborov. Nova struktura je povezana s tem, kar je bilo storjenega do sedaj.

Boris Nemec meni, da je potrebno pridobiti nova sredstva za financiranje sodelovanja med tremi univerzami
območja, da bi lahko privabili  večje število  študentov.  Podobno je na zdravstvenem področju bistvenega
pomena, da se ustvarijo centri za nujno medicinsko pomoč, pri čemer bi bil upravni postopek že od začetka
morda preprostejši.  Pove še, da je posebno pozornost  treba posvetiti  čim boljšemu izkoriščanju prejetih
sredstev.

Giuseppe Fiannacca opozori  na že predlagane energetske in okoljske projekte, čeprav bodo potrebovali
obsežno  finančno  podporo,  ter  upa,  da  ne  bodo  zanemarjeni,  temveč  postavljeni  v  ospredje  skupaj  z
ostalimi.

Predsednik Golob poudari, da je za sodelovanje pri programih, ki financirajo energetsko področje, potrebno
zbrati podatke o območju, kar se že počne pri trenutnem projektu za pripravo SEAP (Sustainable Energy
Action Plan - Akcijski načrt za trajnostno energijo), ki bo služil kot podlaga za kandidaturo. 

Tomaž Slokar se strinja s tem, kar je povedal Giuseppe Fiannacca. Poleg finančnega načrta za leto 2015, ki
določa upravne/operativne stroške EZTS, bi bilo koristno pripraviti finančni načrt za vse projekte, da bi dobili
jasnejšo predstavo o vlogi EZTS. Predlaga, da se v projekt Isonzo-Soča vključi tudi zgodovinski del.

Predsednik Golob predsednika Nadzornega sveta vpraša, če ima kaj za dodati. Odgovori, da nima. Nato se
glasuje o finančnem načrtu za leto 2015, ki je soglasno sprejet.

Ad 3)

Razno

Bernardo Spazzapan vpraša, ali  je prišlo do napredka ali  novih članov odborov glede na to, da se je tu
pojavil  poseben  interes,  npr.  področje  zdravstva  bi  lahko  zadevalo  tudi  druge  občine.  Izjavi,  da  so  se
predstavniki občine iz Nediških dolin obrnili nanj in vprašali, ali lahko občine iz drugih pokrajin postanejo del
EZTS.

Predsednik Golob se naveže, da je prejel več takšnih prošenj z obeh strani meje. Do sedaj je bil namen delo
v ožjem krogu zaradi hitrosti in konkretnosti, morda pa bi lahko razmislili o kakšni pridruženi članici, ko bodo
projekti dokončno sprejeti.

Milan Turk pojasni, da je bilo v zdravstveni projekt npr. vključeno tudi lokalno zdravstveno podjetje, ki zajema
šest občin in torej predstavlja tudi bližnja območja. Ne izključuje morebitnih bodočih širitev.

Andreja Trojar Lapanja predstavi pobudo Mestne občine Nova Gorica, ki bo leta 2015 soorganizirala kongres
evropskih fakultet za arhitekturo. Če bo kongres potekal v Novi Gorici, predlaga, da bi se na tem srečanju
predstavilo  tudi  združenje  EZTS  GO  kot  primer  dobre  prakse  skupnega  načrtovanja,  rabe  zemljišč  in
skupnega  upravljanja.  Pobuda  bi  bila  odlična  priložnost  za  promocijo  kot  tudi  iskanje  novih  rešitev  in
poznanstev.

Predsednik Golob predlog podpre.



Boris Nemec prisotne spomni, da bo 26. novembra v Novi Gorici potekal posvet z naslovom »Bilinguism
matters«, kjer se bo predstavilo tudi združenje EZTS.

Livio Semolič meni, da se mora EZTS uradno opredeliti glede zamude novega programa Italija-Slovenija
2014-20.

Direktorica Sodini pove, da se lahko pošlje obvestilo Evropski komisiji, najvišjemu organu, in se zaprosi za
posredovanje pri odnosih med obema državama.

Seja se zaključi ob 13.15.

Prebral in podpisal

Predsednik skupščine

Robert Golob


